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Porządek   posiedzenia   Komisji   Edukacji   Publicznej...  Nr 10/05 z 
dnia 25 października  2005  r.- godz. 10 00 

 
 
1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 
2. Problem opieki społecznej – pomoc rodzinie – godz. 10 15 
3. Realizacja Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych w 2005 roku. 
4. Informacja o przebiegu sezonu letniego 2005 r. 
5. Sprawy bieŜące i wolne wnioski. 
 

 
Posiedzeniu Komisji  przewodniczyła Jadwiga Fudala  – 

Przewodnicząca Komisji, przywitała przybyłych i stwierdziła 
prawomocność obrad , oświadczając , iŜ zgodnie z listą 
obecności w posiedzeniu uczestniczy 4 spośród 7 osobowego 
składu Komisji co stanowi kworum do podejmowania 
prawomocnych decyzji.  

 
Listę obecności stanowi strona pierwsza niniejszego 
protokołu. 

 
Radni nieobecni: Marian Szumski, Krzysztof Matyjasik, Bogdan śabiński 
 
 
Przewodnicząca Komisji przedstawiła porządek obrad i 
poddała głosowaniu.  

 
 
Głosowało   -  4 

 
 
Za    -  4 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie przyjęła w/w 
porządek obrad. 
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Na obrady Komisji przybyli radni:  Marian Szumski i  Bogdan 
śabiński. 

 
 
Ad.1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.  
 
 

Przewodnicząca Komisji Jadwiga Fudala poddała pod 
głosowanie: 
 
 

Protokół Nr 9/2005 z dnia  22 września   2005 r. 
  

 

Głosowało   -  6 
 

 
Za    -  6 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
 

 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie    przyjęła  
Protokół Nr 9/2005 bez uwag.  

 
 
  Członek Komisji Bogdan śabiński 

- zwracam się do Pani Przewodniczącej by na przyszłość 
przekazywała wyniki głosowań przy przedstawianiu na Sesji  opinii 
Komisji w spr. uchwał. Na ostatniej Sesji Pani Przewodnicząca 
podała, Ŝe opinia Komisji w spr. opłat adiacenckich była negatywna 
i uzupełniła , Ŝe musi być opinia Radcy Prawnego.  Natomiast 
opinia  Komisji była pozytywna  i była opinia Radcy Prawnego. 

 
 
  Przewodnicząca Komisji Jadwiga Fudala 

- błędem moim było to, Ŝe nie uściśliłam na Komisji , Ŝe opinia 
Radcy Prawnego do tej uchwały musi być pozytywna  

 
Na obrady Komisji przybył radny: Krzysztof Matyjasik. 
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Ad. 2.  Problem opieki społecznej – pomoc rodzinie.  
 
 
  W przedmiocie sprawy głos zabrali: 
  
 

 Alicja Roguszczak Kierownik Miejsko Gminnego Ośrodka 
Pomocy Społecznej w Ustce 
- przedstawiła informację dotycząca podejmowanych działań przez 
MG OPS w zakresie pomocy społecznej na terenie gminy Ustka 
zgodnie z zał. Nr 1 do niniejszego protokołu.  
Ponadto Pani Kierownik przedstawiła informację o ilości osób 
bezdomnych na terenie gminy 
 

 
  Członek Komisji Bogdan śabiński 

 - niepokoi mnie informacja przekazana przez Panią Kierownik, Ŝe 
wszystkie zasiłki będą prowadzone przez Opiekę i ci ludzie będą 
musieli przyjechać do Ustki, a niektórych nie będzie stać na dojazd. 
Czy nie naleŜałoby zasugerować by pracownik Opieki dojechał do 
danej miejscowości. 

 
 

Alicja Roguszczak Kierownik Miejsko Gminnego Ośrodka 
Pomocy Społecznej w Ustce 
- mniejsze kwoty takie jak tylko zasiłek rodzinny na jedno dziecko  
nie są juŜ teraz odbierane. Natomiast  większe kwoty są przewaŜnie 
odbierane. Wypłaty dokonywane są w Banku Spółdzielczym w 
Ustce. RozwaŜałam juŜ moŜliwość przekazywania środków przez 
Pocztę. Do tematu tego wrócimy i będziemy się  starać  ten 
problem rozwiązać. 

   
 
  Członek Komisji Bogdan śabiński 

 - naleŜy się cieszyć, Ŝe próbuje się zaspokoić niezbędne potrzeby 
ludzi wymagających pomocy w róŜnej formie . Ośrodek Pomocy 
Społecznej bezpośrednio kontaktuje się i szuka rozwiązań pomocy 
ludziom najbardziej jej potrzebującej i jest uczulony na ludzką 
biedę . Z tego naleŜy się cieszyć. Pani Kierownik stara się dobrze 
rozwiązywać ten problem. 
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Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie w/w 
informację 

 
 
Głosowało   -  7 

 
 
Za    -  7 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 

W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie  przyjęła  
w/w informację . 
 

 
 
Ad. 3. Realizacja Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w 2005 r. 
 
 

W przedmiocie sprawy głos zabrali: 
 
 
Janina Wasielewska Przewodnicząca Gminnej Komisji 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 
- przedstawiła sprawozdanie z wykonania Gminnego Programu 
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych za okres 
od 01 stycznia do 31 września 2005 r zgodnie z zał. Nr 2 do 
niniejszego protokołu. 
Ponadto wyjaśniła, iŜ wniosek Komisji w spr. ogródków 
jordanowskich , jako wydatek inwestycyjny jest zadaniem , które 
naruszałoby wprost zapisy ustawy o wychowaniu w trzeźwości i 
przeciwdziałaniu alkoholizmowi. Ustawa o wychowaniu w 
trzeźwości mówi, Ŝe środki te powinny być wydawane jedynie na 
działalność profilaktyczną 
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Członek Komisji Bogdan śabiński 
- w kaŜdym powiecie są samorządy, które w ramach posiadanych 
środków zakupiły place zabaw. W ramach prowadzenia zajęć w 
Świetlicach profilaktycznych stworzono dla pewnej grupy dzieci  
place zabaw lecz  nie jako ogródki jordanowskie. W związku z tym, 
Ŝe jeŜeli ze środków tych moŜna doposaŜyć Świetlice 
profilaktyczne  sugeruję by w budŜecie na rok 2006 uwzględnić 
środki ok. 6 tyś zł na zorganizowanie placów zabaw przy 
Świetlicach socjoterapeutycznych  jako rozszerzenia bazy 
Świetlicy. 
 
 
Janina Wasielewska Przewodnicząca Gminnej Komisji 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 
- zgodnie z ustawą o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu 
alkoholizmowi z w/w środków mogą być finansowane programy 
prowadzone w tych Świetlicach, pod warunkiem, Ŝe są związane z 
profilaktyką uzaleŜnień lub socjoterapeutyczne. Środków 
przeznaczonych na realizację zadań związanych z profilaktyką i 
rozwiązywaniem problemów alkoholowych w Gminie ledwo 
wystarcza w danym roku na zakup drobnego doposaŜenia Świetlic, 
słuŜącego bezpośrednio realizacji zadań ujętych w programach 
profilaktycznych. Sugerowałabym pozyskanie środków na ten cel z 
programów pomocowych wykorzystując je jako udział własny 
gminy w realizacji zadania.   
 
 
Członek Komisji Bogdan śabiński 
- mamy odmienny pogląd w tej sprawie. Podtrzymuję sugestię, Ŝe 
naleŜy rozwaŜyć moŜliwość  zwiększenia środków z 
przeznaczeniem na organizację placów zabaw przy Świetlicach 
socjoterapeutycznych by rozszerzyć bazę świetlic i   ich 
działalność. Nie jest powiedziane, Ŝe takich działań nie moŜna 
podjąć. Z przedstawionej informacji wynika, Ŝe moŜe być 
nadwyŜka środków, którą  naleŜy  wskazać na określony cel. 
 
 
Komisja przyjęła przez aklamację w/w sprawozdanie. 
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Przewodnicząca  Komisji Jadwiga Fudala ogłosiła 20 min przerwę w 
obradach Komisji tj. od godz. 1150 do godz. 12 10 . 
 
Po przerwie Komisja wznowiła obrady  realizując  dalszy tok obrad 
 
 
 

Ad. 4.  Informacja o przebiegu sezonu letniego 2005 roku.  
 
 
  Obrady Komisji opuścił radny Wiesław Kurowski. 
 
 
  W w/w temacie głos zabrała: 
 
 
  Justyna Sokołowska 
  - przedstawiła podsumowanie sezonu 2005 r w Gminie Ustka 

zgodnie z zał. Nr 3 do niniejszego protokołu. 
 
 
  Członek Komisji Bogdan śabiński 

 - uwagi WOPR co do  poprawy warunków pracy i  bazy 
ratowników naleŜą do WOPR jako organizatora wyłonionego w 
wyniku konkursu , a nie do gminy. 
 
 
Członek Komisji Andrzej Zawada 
- czy nie moŜna by było pomyśleć na przyszły sezon  by  przy 
organizacji imprez (np. biegi)  postawić ToiToi  

 
 
  Przewodnicząca Komisji Jadwiga Fudala 

 - występowałam z pismem do  Urzędu o zagospodarowanie parku 
pod względem utworzenia bazy do organizacji imprez kulturalnych, 
rekreacji i wypoczynku w m. Rowy z uwzględnieniem sanitariatów, 
zwłaszcza, Ŝe są organizowane cykliczne imprezy w Rowach .  Do 
uwag przedstawionych w informacji Komisja powróci do tematu 
przed sezonem  2006 r 
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Komisja przyjęła przez aklamację w/w informację. 
 
 
 

Ad. 5. Sprawy bieŜące i wolne wnioski. 
  
 
 

Przewodnicząca Komisji  Jadwiga Fudala 
- przedstawiła treść pism skierowanych    przez Przewodniczącego 
Rady Gminy na Komisje  

 
 
Komisja przyjęła do wiadomości treść następujących 
pism:  

 
1. Prokuratura Rejonowa w Słupsku –  umorzenie 
śledztwa  w spr. niedopełnienia w okresie od roku 2000 do 
2005 w Ustce obowiązków słuŜbowych przez Wójta 
poprzez nie wyegzekwowanie od właścicieli 
nieruchomości połoŜonych w m. Dębina opłat 
adiacenckich w łącznej kwocie 707.000 zł na szkodę 
Urzędu Gminy Ustka 

 
2. Komenda Wojewódzka Policji w Gdańsku – w spr. 
rozwaŜenia moŜliwości umorzenia lub obniŜenia w 2006 r 
zobowiązań podatkowych od nieruchomości słuŜbowych 
połoŜonych na terenie administracyjnym Gminy w m. 
Rowy 

 
3. Parafia Rzymskokatolicka pw . Św. Pio – w spr. dotacji 
finansowej na 2006 r w kwocie 20 tys zł na budowę 
kaplicy św. Ojca Pio w Ustce 

 
Odpowiedź Pana Wójta w przedmiotowej  sprawie dot. 
informacji w zakresie  ogłoszenia konkursu ofert na 
realizację zadań publicznych zgodnie z ustawą o 
działalności poŜytku publicznego i o wolontariacie 
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4. Odpowiedź na wnioski Komisji  z dnia 22 września  
2005 roku  w spr. placów zabaw, przywrócenia kursu 
autobusu  w m. Rowy i Gąbino, sieci internetowej na 
terenie gminy oraz spraw związanych ze SP w Gąbinie. 

 
 
 

  Sprawa skargi Pana Michała Piechockiego 
  - dot. naprawy lub modernizacji gminnej drogi dojazdowej  

 
 

Komisja przyjmuje do wiadomości stanowisko  Komisji 
Rewizyjnej.  
 
 
Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie w/w 
stanowisko. 

 
 

Głosowało   -  4 
 

 
Za    -  4 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 

W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie  zajęła 
stanowisko jak wyŜej. 
 
Radny Andrzej Zawada i Ryszard Krefft nie brali udziału w 
głosowaniu. 
 
 
 
Rada Sołecka Machowinko 
- zwraca się z prośbą o wybudowanie Świetlicy w m. Machowinko 
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Członek Komisji Bogdan śabiński 
- proponuję uwzględnić potrzebę budowy Świetlicy w Machowinku w 
wieloletnim planie inwestycyjnym .  Natomiast propozycje  terminu  i 
realizacji  naleŜą do Urzędu Gminy.  
 
 
Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie w/w 
stanowisko 
 
 
Głosowało   -  6 

 
 
Za    -  6 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 

W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie  zajęła 
stanowisko jak wyŜej. 
 
 
 
Członek Komisji Bogdan śabiński 
- poinformował , iŜ ponownie zwrócił się do Radcy Prawnego o 
opinię dot. proj. uchwały w spr. opłat adiacenckich. Przygotował 
dwa proj. uchwał z uzasadnieniami  tj. w spr.  uchylenia uchwały  i  
zmiany uchwały dot. obniŜenia stawek.  Ponadto wystąpił do 
Przewodniczącego Rady ze stosownym pismem i  projektami 
uchwał. Po uzyskaniu opinii prawnej ponownie wystąpi z 
wnioskiem do Rady o podjęcie  uchwały w spr. opłat adiacenckich. 
Nie mamy odpowiedzi kogo dotyczą opłaty adiacenckie 
 
 
Komisja przyjęła powyŜsze do wiadomości.  
 
 
Obrady Komisji opuścił radny Marian Szumski. 
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Członek Komisji Andrzej Zawada 
- wnioskuję , a by Komisja Rewizyjna  przy najbliŜszej okazji 
sprawdziła w jaki sposób zabezpieczona jest kruszarka stanowiąca 
mienie gminy kiedy nikt jej nie dzierŜawi  
 
 
Członek Komisji Bogdan śabiński 
- proponuję nie podejmować  tego wniosku jako wniosku Komisji 
Edukacji. Jest to indywidualny wniosek , który radny moŜe   
złoŜyć do Przewodniczącego Rady jako skargę by rozpatrzyła to  

Komisja Rewizyjna lub wniosek ten złoŜyć w ramach interpelacji 

na Sesji Rady. 
 
 

Przewodnicząca Komisji poddała wniosek radnego Andrzeja 
Zawady tj. 

 
� wnioskuję , a by Komisja Rewizyjna  przy najbliŜszej okazji 

sprawdziła w jaki sposób zabezpieczona jest kruszarka 
stanowiąca mienie gminy kiedy nikt jej nie dzierŜawi  

 
 

 
Głosowało   -  5 

 
 
Za    -  2 
Przeciw   -  2 
Wstrzymało się  -  1 

 
 

Wynikiem  głosowania  przy 2 głosach „za” i 2 głosach 
„przeciw” Komisja  nie rozstrzy gnęła wniosku radnego 
Andrzeja Zawady.  

 
 

 
Przewodnicząca Komisji Jadwiga Fudala poddała pod 
głosowanie wniosek radnego Bogdana śabińskiego tj.  
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- wnioskuję by  nie podejmować  wniosku radnego Andrzeja 
Zawady  jako wniosku Komisji Edukacji. Jest to indywidualny 
wniosek , który radny moŜe   złoŜyć do Przewodniczącego Rady 
jako skargę by rozpatrzyła to  Komisja Rewizyjna lub wniosek ten 

złoŜyć w ramach interpelacji na Sesji Rady. 
 
 

 
Głosowało   -  3 

 
 
Za    -  3 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 

W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie podjęła w/w 
wniosek . 

 
W głosowaniu nie brali udziału radni: Ryszard Krefft i Andrzej 
Zawada. 
 
 
Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodnicząca Komisji  
o godz. 13 35  zamknęła obrady Komisji. 
 

 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 
 
 
 
  Protokołowała                           Przewodniczący Komisji 

 
      GraŜyna Frankiewicz                  JADWIGA  FUDALA 

 
 
 

 


